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Zločinecká, satanistická globální finanční elita, která ve svých rukou drží veškerou moc a
bohatství našeho světa, plánuje nyní podrobit celé lidstvo své nelidské tyranii.

 

Žijeme ve zvláštní době, ve které se bezmála osm miliard lidí dobrovolně a nepochopitelně podrobuje
šikaně a buzeraci několika málo neskutečně bohatých psychopatických jedinců, jejichž finanční a
politický vliv je tak ohromný, že se jim podřizují dokonce i vlády jednotlivých národních států.
Členové těchto vlád s nimi dokonce na této jejich šikaně a buzeraci spolupracují! A to buď z důvodu,
že jsou zkorumpovaní, nebo vydíraní, nebo dokonce obojí. Jejich cílem je dosažení celosvětové
technokratické totalitní diktatury, ve které bude přeživší zbytek lidstva (součástí plánu je snížení
populace planety na 0,5 – 1 miliardu lidí)zotročen, dosti pravděpodobně očipován a různými
metodami donucen k absolutní poslušnosti těmto několika málosuper bohatých psychopatů. Tento
plán, který je stále bohužel většinou lidstva považován za konspirativní narativ, se právě začal
realizovat všude okolo nás. A je jen na nás, jestli jim to dovolíme a navždy se jim podřídíme, nebo
jestli jim to nedovolíme a zůstaneme svobodní.

A právě tito lidé jsou ti, kteří za pomoci tajných služeb a armády zorganizovali onu „pandemii“, ve
skutečnosti však speciální vojenskou operaci s krycím názvem COVID 19 prezentovanou veřejnosti
jako pandemie covidu, a to právě proto, aby se na jejím základě zmocnili práv a svobod obyvatelstva,
nařídili lidem nebezpečné očkování a zavedli ve všech zemích světa totalitní systém kontroly. V
mnoha zemích současného světa jsou proto nyní lidé nuceni dostávat injekce každých několik
měsíců, a to často jen kvůli tomu, aby mohli třeba jít nakupovat, nebo mít přístup k bankovním
službám, mít práci a tak dále. Australská vláda již zcela otevřeně nazývá tuto tyranii „Novým
světovým řádem“ Takže zatímco čeští presstituti typu J. X. Doležala píšícího pro Bakalův plátek
obhajující „liberální demokracii“ s názvem Fórum24 tento okolo nás vznikající „nový světový řád“
nazývají „konspirativním narativem“ tak Australská, Novozélandská nebo Kanadská vláda o něm již
zcela otevřeně hovoří. I podvodem zvolený Joe Biden již také oznámil Nový světový řád. A další
organizace globalistů, tedy zločinecké Světové ekonomické fórum to zase nazývá Velkým resetem.
Skutečnost je taková, že jde výdy o to samé, o nastolení celosvětové totalitní diktatury s totální
kontrolou obyvatelstva. Corbettův report tuto speciální operaci nazývá „válkou páté generace“, která
spočívá v tom, že v ní již nebojují jednotlivé národní státy proti sobě, ani coby členové vojenských
aliancí (kupříkladu NATO) ale bojují v ní vlády jednotlivých zemí proti svým vlastním občanům.

Vědci, lékaři, právníci ale i neprostitující se novináři jsou právě proto dnes cenzurováni,
vyhazováni z práce, ale dokonce i zatýkáni nebo přímo vražděni úřady většinou jen proto,
aby jim zabránily v tom varovat lidstvo.

Právě proto se objevují weby a blogy, jako je tento můj Myšpule Svět, věnující se občanské
investigativní žurnalistice, které odhalují a dále šíří režimům nepohodlnou pravdu. I ony jsou
pochopitelně vládami cenzurovány, blokovány, označovány za „dezinformační“ nebo dnes kvůli
„válce“ na Ukrajině třeba za „proruské“. Cokoliv by mohlo snížit jejich dosah, vliv a důvěryhodnost je
proti nim využito a v krajním případě jsou pak i třeba zcela zablokovány na úrovni DNS, jak jsme
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tomu byli svědky nedávno i u nás v Česku, kde byl takto zablokován třeba známý Aeronet, nebo
ProtiProud Petra Hájka. To vše z jediného důvodu, aby se většinová společnost nedozvěděla krutou
pravdu o tom, co nás v nejbližší budoucnosti čeká, co pro nás tito psychopaté tak toužící ovládat
totalitním způsobem celý svět právě chystají.

Zločinní globalisté totiž plánují další celosvětové pandemie a to nejen vymyšlených onemocnění jako
v případě Covidu, ale i skutečně vražedných, umělě vytvořených nemocí, spolu se záměrně řízenou
změnou klimatu, globálním ekonomickým kolapsem, velkými válkami, záměrným nedostatkem
potravin, kybernetickými útoky, falešnou mimozemskou invazí atd. Jejich strategie je totiž poměrně
jednoduchá a proto i účinná: vždy způsobit velké katastrofy a pak světu nabídnout „řešení“.

Řešení, které nám ovšem nabízejí, je vždy stejné: vzdejte se
všech svých práv a lidských svobod, abychom „udrželi
všechny v bezpečí“.
Nejdůležitější otázkou současnosti je proto: Jak to celé můžeme zastavit?

Ačkoliv takové blogy a weby jako je právě tento přispívají svoji nepatrnou troškou do společného
mlýna občanského odporu, jejich skutečný dopad je nepatrný a z globálního pohledu tedy naprosto
zanedbatelný. I přesto mají svůj poměrně důležitý význam: protože pouze jedna jediná věc může
zastavit tento šílený zločinný plán: informování lidí. Globalisté totiž využívají tzv. strategii
dědice, která je zcela založena pouze na jedné jediné věci: na naprosté nevědomosti veřejnosti. Je to
právě proto, že drtivá většina našeho světa je dnes proti nim naprosto bezradná, a že si právě proto
tito hanební oligarchové mohou dělat co chtějí, tedy i to, co právě dělají. Kdyby si totiž celosvětová
populace byla dobře vědoma toho, co se děje, bránila by se tomu, místo toho, aby se těmto
psychopatům podvolila. Situaci nepomáhají ani vlády jednotlivých zemí, ty se totiž dnes obrátili proti
svým vlastním občanům a právě pod taktotvkou globalistů s nimi kooperují na tomto zločineckém
plánu. Důvodů proč to dělají je mnoho, od absence svědomí, přes zkorumpovanost až po strach a
vydírání. Nebo třeba pro falešnou naději toho, že podvolí-li se, tak se jim samotným třeba nic
nestane. Netuší, že pravý opak je pravdou. Lidé, kterým se takto podvolí, totiž nemají ani čest ani
svědomí.

Takže skutečně to jediné, co je může zastavit je již zmíněné informování co nejšírší veřejnosti o tom,
co se okolo nás skutečně děje. Za tímto účelem vzniká dnes mnoho alternativních projektů mimo
naprosto zkorumpovanáí mainstreamová média, která jsou stejně všechna v jejich rukou. Naše
poslání je jasné, prolomit onu kontrolu mysli pomocí propagandy „zpravodajských médií“ a probudit
pokud možno co možná nejrychleji a co největší počet lidí. K tomu potřebujeme i vás, bez vás to totiž
nepůjde. Jednou z těch velice mála možností, které ještě máme, je totiž vyvolat lavinovitý efekt šíření
pravdy mezi lidmi vzájemně, aby se takto hlas pravdy ozval pokud možno co největšímu množství lidí.
A právě váš hlas je ten důležitý, protože i on může dnes přinést slova pravdy těm, kteří mu jsou
ochotni naslouchat.

Velké vysvobození a velké probuzení totiž již brzy přijde. Musí přijít, jiná cesta ani možnost prostě
není. Protože ať už tyto síly špatnosti znamenají pro zlo cokoliv, vždy se nakonec obrátí k
DOBRÉMU. Vždy! Záměrem stvořitele bylo dobro nikoli zlo. Stejně jako záměrem Stvořitele byla
svobodná vůle člověka, nikoliv to, aby byl možnosti svobodné vůle nějakou vražednou vakcínou
navždy zbaven. Stejně tak bylo záměrem Stvořitele vytvoření člověka svobodného, nikoliv
biotechnologicky hacknutelného, tak jak o tom mluví představitelé a „odborníci“ z big-pharma
korporací. Protože právě s technologickou vyspělostí tyto globalistické procesy globálního řízení
bezprostředně souvisí, pouze technologická vyspělost jim umožňuje uskutečnit plán „total control“,



tedy absolutní kontroly každého jednotlivce na planetě, což je přesně cílem veškerých současných
procesů řízení, včetně oné falešné pandemie umělého koronaviru z čínské laboratoře pod taktovkou
USA. Absolutní kontrola dokonce z genetické úrovně je také hlavním smyslem jinak nesmyslné a
hysterické vakcinace proti „neexistujícímu“ viru, který záhadně jako první virus na světě reaguje na
politické procesy v zemích kde se „náhle“ objeví. Bohužel televizní propagandou úplně vymytá
většinová část společnosti ani tento zcela očividný a zjevný fakt prostě nevidí, nebo nevnímá, nebo
nechápe, že prostě není možné, aby virus před volbami nebyl a hned vzápětí po nich se záhadně
objevil, že zkrátka není možné, aby pandemie v jedné zemi byla a hned v sousední zemi nebyla
vůbec, protože se její politická reprezentace nenechala vydírat ani zkompromitovat či podplatit.
Bohužel se toto nepochopení, či jakási sociální a politická slepota dnes týká mnoha jinak a dosud
normáklních lidí, ostatně konkrétních případů i z mého bezprostředního sociálního okolí bych našla
mnoho. Mnoho z mých dosavadních přátel, které jsem považovala za mimožřádně inteligentní
projevilo naprosto nepochopitelnou stupiditu při této falešné pandemii a přes zcela zjevné důkazy
uvěřilo mediální propagandě a nechali se očkovat proti neexistujíícmu viru nebezpečnou a vražednou
genetickou terapií měnící člověka v továrnu na spikeproteiny, kterému se lživě říká „vakcína“ ačkoliv
s klasickou vektorovou vakcínou to nemá vůbec nic společného. A to je něco, co bych ještě
donedávna považovala za nemožné.Nemám jim to ale za zlé, spíš je mi líto, že neprošli tímto
vesmírným testem nabízelo by se napsat inteligence, ale přesnější je spíše sousloví přirozené intuice
či jakési konceptuální zralosti.

V této současné začínající a globalisty záměrně vyvolané světové super krizi, kdy konečně lidstvo
spatří pravou tvář včech těch, kteří dnes tvrdí, že se o nás vzorně a nejlépe starají, a mnozí další
snad pochopí, jak jsme jen stále zneužíváni, podváděni, okrádáni a vězněni, a začnou chápat, že se
hlavně my sami musíme změnit. Že nastal ten správný čas vyměnit poslušnost za neposlušnost, lež za
pravdu, báječnou vylhanou budoucnost za přitomnost zbavenou utrpení, smutekj za radost a osobní
prospěch za princip řídící se svědomím. A také nenávist za odpuštění protože teprve s ním přijde
opravdové vysvobození.

Je totiž tak snadné říci, že zlí hoši musí být odstraněni. K čemu je to ale dobré?
Zavřete jednoho padoucha a deset dalších hned přijde na jeho místo. Nenechme
se tím totiž zmást.

Jádrem celého problému totiž není jen existence špatných entit. Skutečná krize lidstva a hlavně
zhýčkaného západního světa spočívá hlavně v absenci dobrých lidí, kteří se zlu odvážně postaví.
Místo toho, abychom neustále seděli v hospodě, nebo třeba v kostele, tak bychom měli vést urputnou
válku v politice, v médiích, v nemocnicích a ve školách – kde všude a všichni říkáme jasné a pevné,
rozhodné „NE!“ veškerému tomu lhaní a vražednému šílenství a politické korupci a požadujeme
spravedlnost, pravdu a dobro.

Protože se říká, že tam kde svítí světlo, tam není žádná tma.

Na tomto světě je totiž mnohem více těch dobrých lidí než těch špatných. Ale zlí hoši řekli těm
dobrým, že musí stát stranou, zatímco vedou svoji velkolepou mediální a naprosto vylhanou (modro-
žlutou) velkolepou show.

Hlavním cílem této mediální války je totiž podnícení nenávisti světové populace proti Rusku.
Najednou je Rusko líčeno jako velké, temné monstrum. Booom Putin! Zabij Putina! Jaký je to diktátor
darebák! O dění na Ukrajině se hovoří pouze ve smyslu Ruské agrese vůči Ukrajině- Ale přitom ve
skutečnosti je to západem vyprovokovaná proxy válka s Ruskem a to v samé pravdě a v samé lásce
vedená až do posledního Ukrajince, protože proč nechat vyvraždit ve válce vlastní obyvatelstvo, když



se může nechat vyvraždit nějaké cizí… Zajímali se někdy všichni ti lidé, kteří jsou nyní tak pobouřeni
Putinovou zcela legální a navíc i oprávněnou speciální vojenskou operací na Ukrajině, o některou
jinou z dalších podobných nebo dokonce mnohem horších válek, které se nedávno staly? Takové
Spojené státy totiž jen v posledních několika letech shodily nejméně 337 000 bomb. Bombardovali
například:

Sýrii po dobu 5 let.
Jemen po dobu 7 let.
Somálsko již 15 let.
Irák po dobu 16 let.
Pákistán po dobu 18 let.
Afghánistán již 21 let.

Nikoho z nich to ale nezajímalo. Žádná velká korporace nevolala po soucitu s
žádnou z těchto zemí, tak jak to dělají nyní s Ukrajinou. Nikde nevisely Syrské,
Jemenské, Somálské nebo třeba Irácké vlajky. Proti USA nedošlo k žádnému
ekonomickému bojkotu, nebyly na ně uvaleny žádné sankce, tak jako dnes na
Rusko. Žádné webové stránky, celebrity, technologické společnosti, restaurace
atd. nezveřejňovaly zprávy o podpoře pro žádnou z těchto zemí. Takže není to
celé jen jedno velké mediální Pokrytectví… Proč je celý svět najednou pobouřen
Ukrajinou?

Lidé, kteří nyní tak obviňují Putina z toho, že udělal něco „špatného“, když jen nedovolil
arogantnímu západu umístit na Ukrajině (tedy přímo na Ruských hranicích) své jaderné zbraně
namířené právě na Rusko, jsou ti,samí lidé, kteří za celý svůj život zavraždili stovky milionů lidí. Bylo
již řečeno, že tito lidé vyhazují stovky tisíc bomb – a to velice často na naprosto nevinné civilisty – po
celém světě. Ale jsou to také ti, kteří dnes klidně vraždí naše děti experimentální genovou terapií,
která je falešně označena jako v@ccine. Jsou to právě oni, kdo se podíleli na spuštění mediální
pandemie proti lidstvu, která zabila mnoho milionů nevinných lidí

Jsou to také ti, kteří potlačují všechny léky na covid, čímž opět účinně vraždí miliony lidí,
kteří by mohli být vyléčeni včasnou léčbou.

Jsou to oni, kdo systematicky ničí naše země, aby nás podrobili jedné světové vládě. Jsou to právě
oni, kdo nám dnes nezákonně berou naše svobody, lidská práva, peníze a – pokud jim to dovolíme –
také celé naše životy. Jsou to oni, kdo tlačí na současnou vakcinační genocidu, na snížení světové
populace podle zvrácené Agendy 2030 globalisty vytvořeného OSN. Jsou to také ti, kteří dokonce
zavraždili vědce, kteří objevili život zachraňující léčbu rakoviny.

A teď se tito stejní lidé, tedy vrazi a zločinci staví proti „zlu“ v podobě Putina? Tito lidé, kteří vědomě
a dobrovolně slouží těm nejhlubším, nejtemnějším silám zla, které si většina z nás ani nedokáže
představit, že existují? Probuďte se konečně všichni vy tak Stvořiteli drazí, milovaní, svobodní a
krásní lidé! Hrají si s vámi, podvádějí vás, vymývají vám mozky, manipulují s vámi, přitom sami tak
zkažení, že by zničili vše, co je vám drahé, včetně vás samých, pokud se právě nedíváte.

Když dnes na vlastní oči vidíte a pozorujete, jak tito zločinci až tak zoufale chtějí, abyste nenáviděli
Putina, měli byste se zeptat sami sebe: „Proč bychom ho měli nenávidět? Co dělá Putin, že to je pro
ně tak očividně hrozba?“ To nás přivádí k dalšímu základnímu odhalení reality v Matrixu vylhaného
systému kdykoli vám totiž zločinecká kabala řekne, abyste někoho nenáviděli, znamená to, že tato
osoba je hlavně jejich nepřítel a pravděpodobně váš přítel.
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Byli jste dosud někdy přímými svědky toho, jak někdo ve veřejnoprávní televizi volal po zavraždění
jakéhokoliv člověka? Nebyli. Přesto jsme poslední dobou nejen v amerických zpravodajských
médiích, ale i tady u nás, v těch českých viděli hned několik lidí, kteří volali po zavraždění Putina.
Jedním z těch známých z nich je třeba americký senátor Lindsey Graham. Nejprve se objevil v
televizi,kde veřejně vyzýval k zavraždění Putina a pak ještě zopakoval tuto svou výzvu na Twitteru.
Proč stejně tak zuřivě nevolají třeba po odstranění George Sorose, Billa Gatese, Klause Schwaba,
Rothshildů nebo Rockefellerů a všech těch dalších mistrů zločinců a masových vrahů, kteří způsobili
a stále způsobují celému světu takové hrozné utrpení, které je snad už slovy nepopsatelné? Ale
Putina vysvětlujícímu celému světu, že USA rozmisťují svoje rakety a jaderné zbraně podél
ukrajinské hranice s Ruskem, toho chtějí hned zavraždit. Putin však jen klidně vysvětluje všem těm
ochotným mu naslouchat, že nikdo rozumný by přece nikdy nedovolil svému sousedovi, aby něco
takového udělal. Co by se stalo, kdyby Rusko rozmístilo jaderné rakety podél kanadských a
mexických hranic se Spojenými státy? To je přece jen úplně jednoduchá záležitost sebeobrany,
vysvětluje Putin. Ukrajina byla připravována jako hlavní bašta pro operace Kabaly, v Evropě a Asii.
Jejich plánem a cílem bylo a je jednoznačně zcela vyhladit Rusko.A Putin se zcela legálně a
jednoduše brání jejich invazi tím, že jim likviduje jejich laboratoře biologických zbraní, jejich
vojenské základny, odpalovací rampy pro rakety atd. na což vše má zákonné i morální právo!

Putin tedy klidně mohl být vycvičen jako další mladý globální vůdce WEF, může být zapojen do
okutního společenství svobodného zednářství (kterým zkrátka musíte být, abyste mohli obsadit tento
druh vládní pozice),ale stejně to ještě vůbec neznamená to, že by také přijal jejich ďábelskou agendu
do svého slovanského srdce.a stal se jen další loutkou v rukách globalistů. Někteří velmi zbožní lidé
se totiž vynořili z toho nejtemnějšího prostředí. Vzpomeňme si třeba na takového arcibiskupa Carla
Maria Vigana, který je jasným světlem ve Vatikánu, který je hlavou celosvětového hada Kabaly!
Tento hrdina lidstva odhaluje intenzivní zneužívání dětí a finanční korupci ve Vatikánu a nyní tvrdě
bojuje proti novému světovému řádu, ve kterém ale právě Vatikán (za naprostého nepochopení
většiny hraje naprosto klíčovou roli. Podobně i Vladimír Vladimírovič Putin vždy zaujímal jasný a
odvážný postoj proti tomuto novému světovému řádu a veřejně odhalil jejich plány. Jeho projevy jsou
dnes doslova po celém internetu, a v nich varuje lidstvo před nastupující satanskou jednosvětovou
vládou. Veřejně také odhalil ty nejhorší zločince současnosti jako je George Soros, Bill Gates a nebo
právě Rothschildové, čímž také odstranil jejich vliv, maximálně a jak jen nejvíce mohl, z Ruska.

Ve všem, co Putin v uplynulém desetiletí udělal a veřejně říkal, se jasně odhalilo, že vůbec
není přítelem Kabaly, ale ve skutečnosti se proti ní poměrně ostře staví.

Díky tomu se dnes stává ještě zřejmější způsob jakým se kabala nyní snaží definitivně zničit Rusko.
Desítky velkých západních korporací (všechny v rukách globalistů) nyní houfně a nahonem opouštějí
Rusko a snaží se jej tak uvrhnout nazpět do temných dob středověku a to právě díky absencí těch
nejlepších západních služeb, řešení a technologií na Ruském trhu. To co nechápou a co jim jaksi
trochu uniká je to, že jediné čeho tím docílí je to, že to povzbudí ruský lid k vybudování vlastních
podobných technologií a systémů, což ve výsledku ale učiní Rusko ještě mocnějším proti západu –
zločinecké kabale, protože se již nebudou muset vůbec spoléhat na jejich služby. To vše je ale také
tím hlavním důvodem onoho celosvětového útoku na Rusko, jehož jsme nyní svědky ve všech totálně
zkorumpovaných mainstreamových médiích. Ruský národ v čele s Vladimírem Putinem se stal tou
hlavní překážkou pro jednu celosvětovou vládu.

Jenže úplně to samé platí i pro Ameriku, kterou se nyní globalisté tak usilovně snaží zničit zevnitř, a
která se pod jejich taktovkou v posledních letech nenápadně přetransformovala z dosud
nejsvobodnější země světa na policejní diktaturu. To je také důvod, proč jsme svědky urputné snahy
postavit tyto země proti sobě tak, aby zahájili jadernou válku. Kabala se snaží zničit jak Ameriku, tak
Rusko zevnitř, pomocí dosazených všehoschopných loutek, uplacených a zkorumpovaných politiků,
masivním úplatkářstvím a vydíráním vlivných osob a politiků v obou zemích. Jak ovšem sami vidíme



(tedy alespoň ti, kteří se chtějí dívat) tak neuspěli. Dokonce se stává skutečností spíše pravý opak
těchto jejich snah. Zatímco kabala v minulém století zavraždila v USA tisíce předních vlastenců a
pokusila se tak podnítit nenávist proti USA v srdcích amerického lidu, tamní vlastenecké hnutí se
stalo ještě mnohem silnějším a větším než bylo kdy předtím. Nikdy za celou existenci USA
neexistovala tak rozšířená armáda po zuby ozbrojených a bdělých vlastenců, kteří se postavili na její
obranu. Tvrdí se a rozhodně to není přehnané, že zde je až na osmdesát miliónů odhodlaných
patriotů, kteří jsou ochotni svoji svobodu a zemi bránit do poslední kulky a kapky krve. To globalisté
velice dobře vědí a proto jsou zdejší procesy tak odlišné od mnohem brutálnějších procesů
probíhajících v Kanadě, Austrálii nebo na Novém Zélandě.

Vše výše uvedené je založeno na dohledatelných a zřejmých faktech, ačkoliv se nás stále snaží
přesvědčit o tom, že jsou to prý pouhé konspirace. A vše uvedené také vyvolává strach, protože i
strach je jejich účinnou zbraní v této válce páté generace vedené o lidskou mysl, vědomía celé tělo.
Strach, lži a manipulace jsou jejich hlavní zbraně proti lidstvu a humanitě. Takže je mi jasné, že i
mezi čtenáři bude hodně gtěch, kteří se bojí, jichž se tento strach již zmocnil. Závěrečná slova tohoto
dnešního článku věnuji právě jim, všem těm kdo dnes mají oprávněný strach.

Prosím, pochopte, že toto není konec světa, ale naopak je to velmi vroucné přání změny
tolik potřebné pro znovuzrození mnoha dobrých věcí na zemi.

I když jsme svědky toho, jak se rozjíždí šílené plány těch nejzkaženějších entit, které vůbec v naší
realitě existují – a to jak reálně a hmtoně zde na Mitgard Zemi, tak ale také v neviditelné říši – že to
má nakonec velmi odlišný účinek, než jaký si plánovali.

Například dnes tak týraná Austrálie. Soucítím s lidmi na tomto zvláštním kontinentu, kteří jsou dnes
týráni a vězněni psychopatickými zločinci bez špetky svědomí a bez jakékoliv morálky. Odpověď,
kterou jsem nečekaně dostala, mě překvapila. To, co jsem slyšela je, že

„VELKÉ VYSVOBOZENÍ LIDSTVA PŘIJDE PRO ZBYTEK SVĚTA PRÁVĚ Z AUSTRÁLIE„. To
mě zpočátku poněkud zmátlo, protože bych spíše očekávala, že uslyším: „Velké vysvobození přijde do
Austrálie.“ Místo toho jsem ale slyšela pravý opak, tedy že „… vysvobození přijde právě z
Austrálie.“

Když jsem o tom začala více přemýšlet, uvědomila jsem si, že se to dokonce už i skutečně děje. Kvůli
té neuvěřitelné vládní šikaně a nelidské tyranii v Austrálii dnes právě tam povstávají mnozí bojovníci
za svobodu a to po celém tomto kontinentu, aby varovali zbytek lidstva. Mnoho těch současných
nejlepších videí a příspěvků, které nyní probouzejí celý svět, pochází právě z Austrálie a stávají se
doslova přes noc leckdy virálními jako blázen. Z této nádherné země již přichází do celého světa
velmi hlasitý výkřik pravdy, probuzení a svobody.

To, co vám chci nyní ukázat, je toto: ať už síly špatnosti znamenají pro zlo cokoliv, vždy se
nakonec obrátí k DOBU. Vždy.

Čím více tyranie nyní vidíme, tím více svobody z toho všeho nakonec vzejde. Nesčetné množství lidí
po celém světě dnes povstává a říká své rezolutní a hlasité „NE!“ proti všem těmto zločinům.
Zatímco většina z nás se nikdy nezajímala o dění okolo nás ani se nezapojila do politiky nebo
společné práce našich komunit, protože jsme si slepě a nevědomě mysleli, že je o nás „dobře“
postaráno, nyní vidíme, že se děje něco, co hluboce změní historii: po celém světě se ti dobří hoši
začínají zapojovat do veřejn činnosti, do práce škol, místní samosprávy, do médií

Drazí bojovníci za svobodu: lidstvo prostě již potřebovalo tento útok bezbožných. Zoufale
potřebujeme vidět tuto úroveň zla. Po staletí totiž neviditelně operovalo pod povrchem, aniž by



někdo z nás o ném měl jakékoliv ponětí. Ale toto nelidské zlo zotročuje lidstvo již tak dlouho, jak
dlouho existuje tento svět. Nyní jen nastal ten správný čas, aby tato celosvětová síť zla byla konečně
odhalena, odsouzena a vyhnána z našeho světa.

To se nestane nějakou nadpřirozenou událostí, kdy božský superhrdina sestoupí z nebes a zachrání
nás všechny. To by nám totiž ale vůbec nepomohlo. Přemýšlejte o tom všem takto: pomáhá
dítěti, když jeho rodiče vždy dělají vše pouze pro něj? Samozřejmě, že ne. Dítě musí vyrůst,
naučit se dělat ta správná rozhodnutí samo a stát se tak postupně zralým, moudrým, čistým
a mocným jedincem, který nakonec dokáže vybudovat život, který bude požehnáním pro
svět.

Náš Tvůrce nemá zájem na tom, abychom seděli a čekali, až za nás všechno opraví. To by nás totiž
podobně jako malé děti jen nechalo neschopnými čehokoliv dosáhnout.

Pokud jsou ti špatní hoši odstraněni nějakou vyšší mocí, aniž by se při tom ti dobří lidé něco naučili,
pak je jen další špatní hoši jednoduše nahradí a nic se nezmění. Protože pak jsme se bohužel ale
vůbec nic nenaučili.

Protože to MY sami se musíme změnit. To MY musíme povstat a my také MUSÍME převzít otěže
dění do svých rukou. To my se MUSÍME naučit naslouchat pravdě a stát se moudrými.

Pokud dobří lidé na Zemi volají výstřely, není nic, co by špatní hoši mohli udělat.

Jeto jen proto, že dobří lidé nebyli zapojeni do toho, na čem záleží v tomto světě, že bezbožní byli
schopni zcela převzít kontrolu nad každým aspektem života. Řeknu to jinak:víte proč zlo, zlí lidé,
temné entity zcela zachvátili svět a převzali kontrolu nad každým aspektem našehoživota? Je to jen
proto, že jsme jim to my sami dovolili... Poslouchejte pozorně a prosím, nenechte se urazit tím,
co se chystám říci.

Prosím, prosím – poznejte kritický rozdíl mezi láskou, světlem, pravdou, svobodou,
uzdravením, nadějí, čistotou a dobrotou… a tím strašlivým útlakem člověkem vytvořeného
náboženství.

Nemluvím jen o náboženství, ale o základních stavebních kamenech celé naší existence, kterými jsou
dimenze dobra a zla, světla a temnoty, dobra a špatnosti. Když se zmíním o našem Stvořiteli, mám na
mysli tuto říši lásky, která je zdrojem života, který tento svět potřebuje. Musíme my všichni dnes
nahlas říci svoje rezolutní NE temnotě a zlu – a to ve všech jeho formách a podobách – a celým svým
srdcem si vybrat realitu lásky a pravdy. Je třeba si uvědomit, že právě to, co nazýváme královstvím
božím je dimenze lásky a dobra v nás a přinést tuto dimenzi všude kam vkročíme

 

AUTOR: Myšpule

ZDROJ

https://myspulesvet.org/2022/07/05/nase-generace-celi-te-nejvetsi-hrozbe-vsech-dob-planovane-celosvetove-totalitni-diktature/

